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Geachte bestuurders van de gemeente Bloemendaal, 

 

Middels deze brief geven wij kennis van onze grote bezorgdheid rond de ontwikkelingen op 

en rond ons mooie Kinheimplein. 

Als dieven in de nacht hebben medewerkers van de gemeente (of mensen in opdracht van 

gemeente of Liander) eind vorig jaar vier houten paaltjes in het gras geslagen. Op vragen van 

medebewoners aan de gemeente kon geen antwoord inzake het waarom van deze paaltjes 

gegeven worden. 

Maar een paar weken geleden kregen wij een brief, waarin ons het onzalige idee werd 

medegedeeld dat ons plein was uitgekozen om een groot transformatorhuis te plaatsen. 

Geruststellend werd daarbij gezegd dat de plaatsing medio 2024 zou gebeuren. Echter de 

volgende ochtend werd er al gespit en gegraven! Meteen werd ook het op het plantsoen 

staande “schakelkastje” verplaatst. U begrijpt onze verbazing. 

Even later weer een brief, waarin werd verteld dat Liander een haalbaarheidsonderzoek aan 

het doen was, niet meer dan dat. Het bleek dat “men” niet wist waar de riolering loopt. De 
riolering die een paar jaar geleden aangelegd is! 

Vorige week waren de gravers weer terug, nu werd er een heel groot en diep gat gegraven. 

En passant werd er maar meteen een dikke wortel van een van de bomen weggehaald, dan 

lag die tenminste niet meer in de weg. 

En dit alles zonder de bewoners op een fatsoenlijke manier te informeren of bij dit plan te 

betrekken, hetgeen toch verplicht is gesteld in de nieuwe Omgevingswet. 

 

U zult begrijpen dat wij fel tegen het plan zijn om een transformatorhuis te plaatsen op het 

Kinheimplein en wel om de volgende redenen: 

- Het geplande gebouw past niet bij de huizen rond het plein, waarvan een aantal 

monumenten-status heeft. (Eerder heeft de gemeente een aanvraag voor opbouw 

op een van de huizen om deze reden afgewezen.) 

- Het gebouw doet veel afbreuk aan de mooie inrichting van het plein en de omgeving. 

- Het plantsoen zorgt voor afvoer van regenwater, hetgeen alleen maar belangrijker 

wordt. Door plaatsing van zo’n groot gevaarte met bestrating rondom wordt de 
mogelijkheid tot afvoer verkleind, onwenselijk. 
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- De voorgenomen verkoop van 27 m2. neemt een te groot deel weg van het 

speelterrein van onze jongste jeugd. En geeft een grote onzekerheid wat er door 

Liander in de toekomst nog meer kan worden geplaatst.   

- Wij zijn bezorgd over mogelijke (nog onbekende) nadelige gevolgen voor de 

gezondheid van de dicht bij het geplande gebouw spelende kinderen.  

- Het onoverzichtelijke kruispunt met de Kleverlaan (kruising met stoep, fietspad en 

twee rijbanen) wordt nog gevaarlijker, doordat het gebouw het zicht verder zal 

bemoeilijken. 

- De waarde van onze huizen daalt door het lelijk maken van het pleintje en dan met 

name van de huizen die rechtstreeks op het gevaarte uitkijken. 

Onze conclusie kan niet anders zijn dat dit plan volledig voorbijgaat aan de belangen van de 

bewoners van het Kinheimplein en de Kinheimweg en omgeving. 

Bovendien is het ons volstrekt onduidelijk welk onderzoek ten grondslag ligt aan de keuze 

om ons plein te gebruiken om een groot formaat transformatorhuis te plaatsen. 

 

Natuurlijk zijn ook wij ons bewust van het feit dat er gezorgd moet worden voor voldoende 

en ongestoorde aanvoer van elektriciteit in onze buurten, maar om bovenstaande en andere 

redenen roepen wij u op met ons in overleg te gaan om te bespreken welke andere, betere 

opties er zijn om de stroomvoorziening in onze omgeving zeker te stellen. 

Nu hebben wij sterk het idee dat de belangen van Liander (of Liander-achtige bedrijven) 

altijd vóór de belangen van de burgers gaan. Dat informatie bewust wordt achter gehouden. 

Het is immers de plicht van de gemeente om hun burgers te beschermen tegen ongewenste 

ontwikkelingen, tegen grote instellingen als Liander, om juist de belangen van de inwoners 

prioriteit te geven. 

 

Wij vragen wij de Gemeenteraad dringend om het College op te dragen de voorbereidende 

werkzaamheden te stoppen totdat er een fatsoenlijk overleg met de belanghebbenden is 

geweest, zodat duidelijk wordt wat de beste optie is. 

Het lijkt ons van groot belang dat de Gemeenteraad eerst een lange termijnvisie ontwikkelt, 

eventueel in samenspraak met Liander, om vast te stellen hoe levering van elektriciteit 

gewaarborgd kan blijven, zonder dat de leefomgeving aangetast wordt. 

 

Wij geven hiermee aan fel tegenstander te zijn tegen de eventuele verkoop van een zo groot 

deel van ons plein en rekenen op onze gemeente. 

 

Graag vernemen wij uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

 

 


